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نقل و انتقالات

  حسن بیت سعید، مهاجم شماره 7 استقلال دیروز 
با حضور در باشگاه اســتقلال قرارداد خود را فسخ 
کرد. از لیگ ستارگان قطر به عنوان مقصد بعدی این 

بازیکن نام برده می شود.
  قــرارداد 6 بازیکن تــازه وارد تراکتورســازی روز 

گذشته در هیأت فوتبال تبریز ثبت شد.
  شهاب کرمی که از میانه های نیم فصل راهی تیم 
سپیدرود رشت شــده بود، درنهایت از این تیم جدا 

شد.
  علی هلیچی، مدافع تیم فوتبال نفت آبادان بعد از 
جلسه با مسئولان این باشگاه قراردادش را فسخ کرد.

  دو باشگاه سپاهان و ذوب آهن به دنبال جذب امید 
سینگ، بازیکن پارس جنوبی هستند.

  براساس اعلام روزنامه دیلی  رکورد، باشگاه چلسی 
برای جانشینی کونته با کارلو آنچلوتی تماس گرفته 

است. 
  روزنامه دیلی میرر خبر از قطعی شدن فروش مروان 
فلاینی و هنریک مخیتاریان توسط منچستریونایتد 

در نقل و انتقالات زمستانی داد.

تیتربازی

  بعد از اسماعیلی و انصاری، شهباززاده هم بازی 
استقلال با ایرانجوان بوشهر را از دست داد.

  جواد داوری، بازیکن ســابق تیم ملی بسکتبال 
و رئیس هیأت اصفهان برای انتخابات فدراســیون 

ثبت نام کرد.
  تیم های فوتبال سایپا و پارس جنوبی در دیداری 

تدارکاتی به نتیجه تساوی رضایت دادند.
  محمد محمدی بریمانلــو در وزن منهای 73 
کیلوگرم با قبول شکســت از جودوکار کانادایی از 

گردونه رقابت های مستر روسیه کنار رفت.
  نیم فصل نخســت رقابت های تنیس روی میز 
لیگ برتر باشگاه های کشور با تثبیت صدرنشینی 

پتروسیمی به پایان رسید. 
  طبق اعلام داورزنی، انتخابات ریاست فدراسیون 

چوگان روز یکشنبه 10دی ماه برگزار خواهد شد.
  محسن بنگر،  هاشم بیک زاده و احمد آل نعمه در 
اعتراض به مشکلات مالی در تمرینات نفت شرکت 

نمی  کنند.
  برانکو ایوانکوویچ، ســرمربی پرســپولیس به 
مناسبت قهرمانی نیم فصل بازیکنان تیمش را در 

یک ضیافت ناهار میهمان کرد. 
  مربــی آمریکایی مورد نظر احســان حدادی، 
قهرمان پرتاب دیسک آسیا قرار است اواخر دیماه به 

ایران بیاید.

ملاقات برانکو با سیدحسن خمینی|  برانکو 
ایوانکوویچ، سرمربی موفق پرسپولیس طی فصول 
اخیر، عصر روز گذشته به دفتر سیدحسن خمینی 
رفت و با او دیدار دوســتانه ای داشــت. سیدحسن 
خمینی که تمایلات اســتقلالی خود را بارها اعلام 
کرده، در این دیدار دوســتانه لحظاتی با سرمربی 
کروات سرخپوشــان به گفت وگو پرداخت و بابت 

موفقیت های اخیرش به او تبریک گفت.
فوتبال 5نفره ایرانی جهانی شد|  تیم فوتبال 
5نفره ایران در مرحله نیمه نهایی مسابقات قهرمانی 
آســیا که در مالزی درحال برگزاری اســت، مقابل 
تایلند به پیروزی رسید. این مسابقه در وقت عادی 
و اضافه با تســاوی یــک بر یک خاتمــه یافت، اما 
ملی پوشــان ایران در ضربات پنالتی و با نتیجه 4 بر 
3 حریف خود را شکســت داده و سهمیه مسابقات 
جام جهانی را کسب کردند. در دیگر دیدار این مرحله 
چین برابر کره جنوبی به پیروزی رسید تا در فینال 
برابر ملی پوشان ایران قرار بگیرد. ایران پیش از این 
مقابل کره جنوبی و مالزی به برتری رسیده بود. دیدار 
ایران و چین امروز ساعت 16 به وقت محلی برگزار 

خواهد شد.
غرامت 2میلیاردی نفت تهران به علی کریمی| 
علی کریمی و دستیارانش که پس از جدایی از نفت 
تهران به  خاطر مطالباتشان از این تیم شکایت کرده 
بودند، رأی خــود را از کمیته تعیین وضع بازیکنان 
فدراســیون فوتبال گرفتند. روزبــه وثوق احمدی 
رئیس کمیته تعیین وضع بازیکنان دراین باره گفت: 
»باشگاه نفت به  جهت نقض قرارداد و فسخ غیرموجه 
قرارداد علی کریمی بــه پرداخت مبلغ 22 میلیارد 
ریال به عنوان غرامت و همچنین مبلغ 440 میلیون 
ریال به  عنوان هزینه رسیدگی محکوم شد. باشگاه 
نفت در پرونده علیرضا امامی فر به پرداخت 2 میلیارد 
و 250 میلیون ریال به عنــوان غرامت و 45 میلیون 
ریال بابت هزینه رســیدگی محکوم شد. در پرونده 
آرمین بیابانی نیز باشــگاه نفت باید یک میلیارد و 
80 میلیون ریال به عنوان غرامــت و 600 هزار ریال 

بابت هزینه رسیدگی پرداخت کند.«

خارج از گود  

صمد مرفاوی، سرمربی سابق استقلال: مدیری 
که مهریه زن دوم بازیکن تیمش 

را پرداخــت می کنــد، چرا 
جواب قانون را نمی دهد؟!/ 
حرمت پورحیــدری را نگه 
نداشتند، می خواهید حرمت 

من را نگــه دارند؟/ پولم را تمام 
و کمال از استقلال می خواهم و از حقم نمی گذرم/ 

استقلال هنوز کار دارد تا به شرایط خوب برسد

حمیدرضا گرشاســبی، سرپرست باشگاه 
پرســپولیس: از دیپلماسی 

سیاسی برای حل مشکل با 
ریزه اسپور استفاده کردیم/ 
لغو محرومیــت در اختیار 
فیفا است/ نتیجه مذاکرات 

بر سر طارمی با باشگاه ترکیه ای 
را دوشــنبه اعلام می کنم/ در مذاکــرات ترکیه به 
موفقیت های خوبی رسیدیم/ سفر رئیس جمهوری 

به ترکیه شرایط خوبی را برای ما ایجاد کرد

محمدرضا داورزنی، معــاون وزیر ورزش: در 
نمی توان  المپیــک  انتخابات 

گفت کسی از قبل انتخاب 
شده اســت/ حضور مربی 
مرد در سالن بانوان توهین 
به فرهنگ و میزبانی ما بود/ 

نقطه عطــف جدیــدی برای 
کبدی رقم خورد/ انتخابات بســکتبال باید هرچه 

زودتر برگزار شود

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال: رأی علی 
کریمی ارتباطــی به ملاقاتش 

با من نــدارد، همه می دانند 
فسخ یک طرفه عواقب دارد/ 
کریمی هیچ عذرخواهی از 
من نکرد/ تفســیر دوستان 

از مصوبه AFC، قلدری است/ 
پشتیبانی از کی روش به نفع کشور است

تریبون

 جدایی خسروی وفا 
بعد از سال ها از ورزش

دوره چهارســاله حضــور محمود 
خســروی وفا به عنوان رئیس 
کمیته ملــی پارالمپیک و 
همچنین رئیس فدراسیون 
ورزش هــای جانبــازان و 
معلــولان روز 16 بهمن ماه  
سال 96 به پایان می رسد. برهمین 
اســاس ثبت نام از نامزدهای ریاســت فدراسیون 
جانبازان و معلولان در روزهای اخیر صورت گرفت 
که خسروی وفا اقدام به ثبت نام نکرد تا بعد از چند 
دوره به کار خود در این فدراســیون پایان بدهد. با 
توجه به قانون انتزاع کمیته ملی المپیک از کمیته 
ملی پارالمپیک، از چندی پیش مشــخص بود که 
خسروی وفا فقط می تواند در یکی از 2 سمت خود 
به فعالیت ادامه دهــد. او همان طور که پیش بینی 
می شد، کمیته ملی پارالمپیک را برای ادامه کار خود 
انتخاب کرده تا دوشغله نشود و حالا باید بعد از چند 
دهه از تأسیس این فدراســیون، فرد دیگری جای 
خسروی وفا را بگیرد. این مســأله می تواند اتفاقات 
جدیدی را برای ورزش جانبازان و معلولان رقم بزند، 
چون خسروی وفا از بدو تأسیس این فدراسیون روی 
صندلی ریاست حضور داشت. محمدرضا باباگلیان،  
غلامحســین غنی، کرم الله علیمرادی، حمیدعلی 
صمیمی، داود حیــدری، ایــرج رحمانی، محمد 
میرزایی جابری، جهانگیر فدایی و عباس باغستانی 9 
نامزدی هستند که برای ریاست فدراسیون جانبازان 

و معلولان ثبت نام کردند. 

چهره روز

شهروند|  از زمانی که برانکو سرمربی پرسپولیس شده است، بحث های 
زیادی درباره دستیاران او وجود داشته است. در مقطع اول، آندره پانادیچ 
دســتیار اول او بود که ســطح کار بالای فنی او تأثیر زیادی در عملکرد 
درخشان پرســپولیس داشــت و بازیکنان هم از او و تمرینات مدرن اش 
رضایت داشتند و کار به جایی رسیده بود که باشگاه نفت تهران هم به این 
مربی پیشنهاد سرمربیگری داد. حتی وقتی کریمی سرمربی نفت شد، 
دوست داشت با پانادیچ به عنوان دستیار اول همکاری کند، منتهی این 
مربی به یکباره ایران را ترک کرد و به لیگ اتریش رفت. بعد از پانادیچ برانکو 
سر تن چوک را به عنوان دستیار اول انتخاب کرد ولی تمام اختیارات فنی 
تیم خود را به این مربی برای طراحی تمرینات نداد. حالا بعد از یک فصل 
چوک به خاطر مذاکره با فدراسیون فوتبال کرواسی و توافق حاصل شده 

تصمیم گرفت از پرسپولیس جدا شود تا مدیر تیم های ملی کرواسی به جز 
تیم ملی بزرگسالان شود. حالا اما با جدایی چوک از پرسپولیس 
مربی جدید هم که از کرواسی انتخاب شده، کسی نیست جز 

برادر برانکو ایوانکوویچ!
از برق شیراز اخراج شده بود

زلاتکو ایوانکوویچ، بــرادر برانکو در زمانــی که این مربی 
عهده دار هدایت تیم ملی فوتبال ایران بود، سابقه کارکردن 

در ایران را داشت و در ســال 1384 سرمربیگری برق 
شیراز را به او دادند. نکته قابل توجه این بود که او بدون 
داشتن هیچ سابقه ای در مربیگری این مسئولیت را 
برعهده گرفت و بدترین نتایج را با برق شیراز گرفت 
تا از این تیم اخراج شــود. حالا 12 ســال بعد از آن 
اتفاق، برانکو تأیید کرده است که زلاتکو ایوانکوویچ 
برادرش به عنــوان دســتیار کارش را در کادر فنی 

پرسپولیس آغاز خواهد کرد.

آقای قناد
انتخاب برادر به عنوان دستیار با وجود این که پرسپولیس نتایج خوبی 
در پرسپولیس گرفته، باعث مطرح شدن انتقادهای زیادی شده است. 
خیلی ها نسبت به نداشــتن کارنامه موفق و مناسب مخالف حضور 
زلاتکو در کنار برانکو هســتند اما این مربی حضور بــرادرش را در 
پرسپولیس در شرایطی قطعی کرد که هنوز هیچ کسی فراموش نکرده 
که خداداد عزیزی یکی از چهره های شناخته شده فوتبال 
ایران یک بار در مصاحبه ای درباره زلاتکو ایوانکوویچ گفته 
بود: »یک نفر را برای برق شیراز آوردند که در قنادی 
کار می کرد و برادر برانکو بود و نتوانست نتایج خوبی با 
برق شیراز بگیرد و از کار برکنار شد«. به این ترتیب، 
باید دید آیا این فردی که گفته می شود یک قناد 
بوده و سابقه درخشــانی هم در عرصه مربیگری 
ندارد، چه کار مثبتی می تواند در پرسپولیس انجام 

بدهد.

شهروند| در روزهای گذشته مازیار ناظمی به عنوان 
نخســتین نامزد ریاست فدراسیون بســکتبال خود را 
مطرح کرد. این چهره تلویزیونی که 5 سال است به عنوان 
مشــاور وزیر و رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی 
در بالاترین سطح ورزش ایران حضور دارد، واکنش های 
مختلفی را به همراه داشــت. شــاید ثبت نــام ناظمی 
پرخبرترین ثبت نام فدراســیون های ورزشی محسوب 
می شــود و اکنون او در کنار ســایر رقیبان برای آینده 
بسکتبال ایران از طرح های اقتصادی اش صحبت می کند.

درآمد میلیاردی از محل حامیان مالی
ناظمی در گفت وگو با »شــهروند« درباره چگونگی 
کسب درآمد میلیاردی برای بسکتبال ایران عنوان کرد: 
»من به شــما عرض می کنم برای رشته بسکتبال این 
موضوع کاملا امکان پذیر است. دقت کنید که ما درباره 
رشته المپیکی و پرطرفدار بسکتبال صحبت می کنیم. 

اولین چیزی که من در صــورت اعتماد مجمع خانواده 
بزرگ و فهیم بسکتبال به آن نیاز دارم، همراهی، همدلی 
و اعتماد اســت. برنامه هر اندازه هم خوب باشد، بدون 
همکاری و همفکری این خانــواده غنی و موثر محقق 

نمی شود.«
درآمدهای تجاری و روز مسابقه!

این مجــری باتجربه صداوســیما در بخش دیگری 
از حرف هایش تأکیــد کرد: »تصور من این اســت که 
باشــگاه شــکل واقعی یک بنگاه اقتصــادی را دارد و 
کالاهای تولیدی یا خدمات ارایه آن بایستی به روشنی 
متمایز باشــد. بخش مهمی از درآمدهای باشگاه ها و 
تیم های بزرگ جهان از محل همین برند تجاری است. 
تأسیس فروشگاه رسمی تیم های ملی و فروش آنلاین 
و حضوری محصولات هواداری و پیراهن ملی از طریق 
کانال های رسمی و توزیع سریع و صحیح آن، بخشی از 
برنامه های آینده در این حوزه است. موضوع بلیت فروشی 
و درآمدهای روز مسابقه برنامه روشن دیگر من خواهد 
بود. به خوبی می شود برنامه های مختلفی را برای فروش 

حضوری و آنلاین بلیت در مسابقات لیگ و تیم های ملی 
درنظر گرفت.«

سامانه هواداری 3065 برای بسکتبال ایران
مازیار ناظمی که فینال بسکتبال بازی های المپیک ریو 
و آسیایی کره جنوبی را شاهد بوده است، درباره اهمیت 
باشــگاه های هواداری بیان کرد: »یکی از نکات جالب 
توجه برای من در بســیاری از رویدادهای بین المللی 
حضور و اهمیت تماشاگران حامی و وفادار به تیم های 
ملی و باشگاهی بود. شما اکنون به خوبی کارکرد 3060 
در والیبــال و 3090 در فوتبال باشــگاهی را ملاحظه 
می کنید؛ البته ســامانه های هــواداری به عنوان منبع 
درآمد اصلی نباید محسوب شوند ولی می تواند بخشی از 
درآمدزایی آینده بسکتبال از مسیر صاحبان واقعی خود 
باشد. این بخش بسیار کارآمد است و می تواند حامی و 
همراه بسکتبال باشد و شیوه های بسیار متنوعی برای 

جذب هواداران در خود دارد.«
درآمدهای تلویزیونی

ناظمی درباره درآمدهــای تلویزیونی هم گفت: »در 

ایران واقعیت موضوع این است که صداوسیما برای دو 
تیم پرطرفدار استقلال و پرســپولیس قایل به مذاکره 
درباره حق پخش اســت و در مورد سایر رشته ها شاید 
باید کلی هم خواهش کنیم تا مســابقه ای پخش شود، 
دلیل آن هم هزینه تمام شده آنتن برای صداوسیماست 
و نسبت تبلیغات و درآمدهای حاصل از آن در رشته های 
غیرفوتبالی است، اما برنامه من برای این بخش در ابتدا 
تعریف بسته های مختلف حقوق پخش داخلی و خارجی 
تلویزیونی مســابقات لیگ و تیم های ملی بسکتبال و 
مذاکره با صداوسیما و شبکه های خارجی برای فروش 
آنهاست و در گام دوم به  نظر من به عنوان کارشناس حوزه 
ارتباطات بین الملل پخش اینترنتی است. درحال حاضر 
پوشش تلویزیونی مسابقات بسکتبال در کانون رسانه ها 
پخشی است اما در آینده اینگونه نیست و اینترنت وظیفه 
اصلی پوشش تلویزیونی را برعهده خواهد داشت.« مازیار 
ناظمی در پایان گفت وگوی خود با روزنامه شهروند افزود: 
»حوزه اقتصاد ورزش جای بکری اســت و هنوز توجه 
لازم به آن نشده اســت و این موضوع مورد تأیید و نظر 
ســلطانی فر وزیر محترم ورزش و جوانان نیز قرار دارد و 
شــما در آینده نزدیک با راه اندازی مرکز مشارکت ها، 
سرمایه گذاری و اقتصاد ورزش تاثیرات آن را در ورزش 

و فدراسیون های ایران بیشتر خواهید دید«.

برانکو برادر بی کارنامه اش را به عنوان دستیار معرفی کرد

آقای قناد، روی نیمکت پرسپولیس!

شهروند|  با فرارسیدن فصل ســرما داوران فوتبال 
ایران از لیگ برتر گرفته تا ســایر رده ها،  با مشکل لباس 
مواجه هستند. شاید باورکردن این واقعیت برای آنهایی 
که اتفاقات فوتبال را دنبال می  کنند، خیلی سخت باشد. 
آن هم در فوتبالی که پول های میلیاردی در آن ردوبدل 
می شود و فوتبالیست ها قراردادی نجومی با باشگاه های 
خود امضا می کنند یا این که سرمربی تیم ملی برای هر 
پیروزی تیمش در بازی های دوســتانه یا رسمی 6 هزار 
دلار به عنوان پاداش از فدراسیون فوتبال دریافت می  کند. 
در چنین وضعیتی از ابتدای لیگ برتر هفدهم تا به امروز،  
فدراسیون فوتبال و ســازمان لیگ حق الزحمه داوران 
رده های مختلف را پرداخت نکرده اند که این مســأله با 
اعتراض شدید مهمترین رکن برگزاری مسابقات فوتبال 

در سطح کشور روبه رو شده است.
درآمد یک فصل قضاوت، کمتر از پاداش یک 

بازی کی روش!
حقوق داوران لیگ برتری برای قضاوت هر مسابقه 
650 هزار تومان است که با کسر مالیات رقم پرداختی 
از سوی مسئولان به 585 هزار تومان می رسد. اگر فرض 
کنیم که یک داور در تمامی 30 هفته از مسابقات لیگ 
فرصت قضاوت پیدا می کند، درنهایت سالی 17 میلیون 
و 550 هزار تومان درآمد از قضاوت خواهد داشت. این 
درحالی اســت که امکان ندارد یک داور در طول فصل 
30 هفته قضاوت داشته باشد و شاید به صورت میانگین 
در بهترین حالت پرکارترین داور 20 قضاوت در طول 
فصل تجربه کند. در چنین شــرایطی مدیران فوتبال 
ایران هیچ اهمیتی به داورانی که از ارکان اصلی فوتبال 
در هر کشوری هستند، قایل نیستند که اگر بودند تا به 
امروز حق و حقوق آنها پرداخت شده بود. اوج تبعیض 
اینجاست که اگر یک داور 30 هفته قضاوت در یک فصل 
داشته باشد، باز هم دریافتی او به رقم پاداش کی روش 
برای برنده شــدن تیم ملی در یک مسابقه نمی رسد و 
جالب اینجاســت که پاداش های کی روش به صورت 

منظم از سوی فدراسیون پرداخت می شود.
جنجال در جزیره کیش

اخیرا جلســه دانش افزایــی داوران در جزیره کیش 
هم با حاشیه های بســیار زیادی همراه بود. در وهله اول 
فدراسیون حاضر نشده بود که هزینه بلیت رفت وبرگشت 

داوران به جزیره کیش را بدهد و به داوران گفته شــده 
بود خودشــان هزینه بلیت را تقبل کنند. وقتی داوران 
به این ماجرا اعتراض کردند، قرار شد هیأت های فوتبال 
استان ها این هزینه را متقبل شوند که هیأت ها نیز از این 
همکاری صرف نظر کردند. با این حال به هر سختی که 
بود، این کلاس های دانش افزایی در جزیره کیش برگزار 
شــد. البته دادن اولویه و تخم مرغ آب پز در چند وعده 
غذایی به داوران هم یک بحران و جنجال بزرگ را برای 
فدراسیون فوتبال در شــرایطی به وجود آورد که یک 
هفته قبل در آستانه مجمع عمومی سالانه فدراسیون 
فوتبال و انتخابات عضو هیأت رئیسه روسای هیأت ها با 
خانواده هایشان با هزینه فدراسیون به جزیره کیش رفتند 
تا این جا هم داوران از بی احترامی به خودشان گلایه هایی 

جدی داشته باشند.
افزایش حقوق هنوز اعمال نشده

مدیران فدراســیون فوتبال ســال های  سال است 
که قول افزایــش 30 درصدی دســتمزد داوران را به 
آنها داده اند که این مسأله تاکنون اجرایی نشده است. 
آخریــن وعده بــه داوران این بود که برای دســتمزد 
قضاوت های فصل جدید ایــن افزایش 30 درصدی در 
پرداختی به آنها اعمال خواهد شد که نکته قابل  تأمل 
اینجاســت که تاکنون حتی یک ریال هــم به داوران 

پرداخت نشده است. ســازمان لیگ فوتبال ایران هم 
مدت هاست به خاطر اختلافات حقوقی و مالی با اداره 
مالیات حساب های بانکی اش مسدود شده است و در 
چنین شرایطی فدراسیون هم پولی در بساط ندارد که 
به داوران بدهد. آن هم در شرایطی که داوران کمترین 
دریافتی را از فوتبال ایران دارند و تاکنون این مسئول 
هم به مشــکلات آنها آنطور که باید رسیدگی نکرده 
اســت. اوضاع برای داوران لیگ دسته اول و دسته دوم 
بدتر است و بعضی از آنها حتی نزدیک به دو سال است 
که حقوقی از فدراســیون و سازمان لیگ با این که رقم 

دستمزد آنها خیلی کم است، نگرفته اند.
به داوران گفتند لباس آستین بلند فصل قبل به 

شما دادیم!
همانطــور که در ابتدای گزارش به آن اشــاره شــد، 
داوران لیگ برتری با فرارســیدن فصل ســرما لباس 
آستین بلند ندارند که از آنها استفاده کنند و فدراسیون 
هم هیچ لباسی برای آنها خریداری نکرده است. مدیریت 
فوتبال کشور به داوران اعلام کرده که یک دست لباس 
آستین بلند مربوط به فصل سرما  سال گذشته در اختیار 
داوران مختلف گذاشته و آنها برای فصل جاری هم باید از 
همان لباس استفاده کنند و قرار نیست لباس جدیدی به 
آنها داده شود. جالب اینجاست که داوران از این مسأله هم 

نارضایتی زیادی دارند و برایشان قابل  تحمل نیست که 
فدراسیون یک دست لباس را برای استفاده در دو فصل به 
آنها داده باشد و به همین ترتیب خواهان خریداری لباس 
جدید آستین بلند برای خودشــان از سوی فدراسیون 

هستند.
فغانی: داوران نه پول می گیرند نه لباس؛ فقط 

مقصرند
علیرضا فغانی بدون تردید در سال های اخیر بهترین 
داور ایران و یکی از بهترین داوران آسیا و جهان بوده که 
مسابقات بین المللی و فینال های بزرگی را هم سوت زده 
است. او در واکنش به مشکلات به وجود آمده اخیر برای 
داوران می گوید: »همه مردم در شرایط کنونی اقتصادی 
با مشکلات بسیار زیادی روبه رو هستند و داوران هم از 
این قاعده مستثنی نیستند. حالا توجه کنید که آنها 
از ابتدای لیگ تاکنون یک ریال هم از دســتمزد خود 
را دریافت نکرده اند و من فکر نمی کنم که حق داوران 
زحمتکش ایــن کم لطفی ها باشــد. نگاه ها به جامعه 
داوری باید طوری باشــد که فدراسیون پرداخت پول 
ناچیز داوران را در اولویت خود قرار دهد، نه این که تمام 
هزینه ها برای سایر حوزه ها باشد و به داوران که رسیدند، 
پولی برای پرداخت کردن نداشته باشد. البته مسئولان 
کمیته داوران هــم در به وجود آمدن این شــرایط و 
مشکلاتی که برای داوران به وجود آمده، مقصر هستند. 
آنها باید بتوانند حــق داوران را بگیرند که تا الان کاری 
از دستشان برنیامده اســت.« فغانی با اشاره به موضوع 
لباس آســتین بلند برای داوران هم گفــت: »داوران 
برای مسابقات فصل جاری با توجه به فرارسیدن سرما 
درخواست لباس آستین بلند دادند که به آنها گفته شد؛ 
سال گذشته لباس آستین بلند داده ایم و امسال هم باید 
از همان ها استفاده کنید. موضوع لباس دیگر ساده ترین 
بحث است و در همه جای دنیا بهترین لباس و تجهیزات 
در اختیــار داوران قرار می دهنــد. این جا هم با این که 
می گویند لباس  سال گذشــته داده ایم،  اما به نظر من 
لباس فصل قبل برای فصل قبل است و برای فصل جدید 
باید لباس جدید به داوران بدهند، چون این کمترین 
حق آنها از این فوتبال است. حقوق که نمی گیرند،  لباس 
که نمی گیرند، آن وقت تمام کاسه و کوزه ها هم سر آنها 

در این فوتبال شکسته می شود«.

شهروند| فدراسیون کبدی که در هفته های اخیر 
حواشی زیادی را به خود دیده بود، روز گذشته رئیس 
جدید خود را شناخت؛ اگرچه این انتخابات هم بدون 

حاشیه نبود.
خداحافظی مقصودلو بعد از 21سال

محمدرضا مقصودلو که از ابتدای کار رشته کبدی 
تا دیروز اداره این رشته را برعهده داشت، چند هفته 
قبل از انتخابات تصمیم گرفت انصراف خود را اعلام 
کند. او 9 سال انجمن کبدی را اداره کرد و سپس در 
12 سال اخیر که این رشته به شکل یک فدراسیون 
درآمد، ریاســت آن را برعهده داشت. حاشیه های 
مسابقات قهرمانی آســیا در گرگان و ورود یک مرد 
تایلندی با حجاب به سالن رقابت های بانوان باعث 
شد تا مقصودلو در واکنش به انتقادات صورت گرفته، 

به کار خود بعد از 21 ســال پایان دهــد. دیروز هم 
مقصودلو که همه او را به نام پدر کبدی ایران خطاب 

می کنند، با اعضای مجمع خداحافظی کرد.
انتخابی بحث برانگیز

برای انتخابات روز گذشته 5نفر نامزد شده بودند 
که 2نفر از آنها قبل از رأی گیری انصراف دادند. رقابت 
درنهایت بین عباس اورســجی، علیرضا رحیمی و 
محمدرضا جواهری بود که بعــد از رأی گیری از 41 
عضو مجمع مشخص شد اورسجی با 33 رأی برای 
4 سال آینده ریاست فدراســیون را برعهده خواهد 

داشت. رحیمی 8 رأی کســب کرد و جواهری هم 
بدون رأی ماند. علیرضا رحیمی، رقیب اورسجی در 
انتخابات در سخنان خود به تندی علیه اتفاقات پشت 
پرده صحبت کرد و مورد تشویق هم قرار گرفت! نکته 
جالب اینجاست که اورسجی جزو اقوام مقصودلو به 
شمار می رود و در سال های اخیر هم به عنوان دبیر 

فدراسیون فعالیت کرده است. 
پاسخ به ابهامات فدراسیون خانوادگی

عباس اورسجی، رئیس جدید فدراسیون کبدی 
که خودش جزو اقوام رئیس قبلی به شمار می رود، 

بعد از انتخابش وعده داد که ساختار جدیدی برای 
فدراســیون تعریف می کند. البته حتی قبل از این، 
6 عضو خانواده اورســجی در فدراسیون و تیم های 
ملی مشــغول فعالیت بودند. همسر رئیس جدید 
فدراسیون در هفته های اخیر سرپرست دبیری بود 
اما اورسجی می گوید که این وضع تغییر خواهد کرد: 
»با توجه به اعتماد مجمع که با چشمان باز انتخاب 
خود را انجام دادند، ما می خواهیم ساختار فدراسیون 
را تغییر دهیم. کمی دربــاره بحث خانوادگی بودن 
کبدی سیاه نمایی شده است. همسر بنده هم چند 
روز قبل و فقط به خاطر انتخابات دبیر فدراسیون شد 
و قرار نیست به کارش در این سمت ادامه دهد. کاری 
انجام می دهیم که دیگر کسی بهانه بحث خانوادگی 

در فدراسیون کبدی را نداشته باشد.«

مقصودلو بعد از 21 سال جایش را به اورسجی داد

ادامه ریاست خانوادگی در کبدی!

گزارش »شهروند« از امکانات ضعیف داوران لیگ برتری فوتبال

قاضی های بی لباس
 علاوه بر پرداخت نشدن حق الزحمه داوران با وجود رسیدن فصل سرما، بسیاری از آنها پیراهن آستین بلند هم در اختیار نگرفتند!

 علیرضا فغانی در گفت وگو با »شهروند«: هیچ امکاناتی نداریم؛ فقط مقصر هستیم!

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
 برکت وقتی از صداوسیما رفت که جای 
دکتر صدر، سیدصالحی بازی رو کارشناسی 

کرد!
 کاش خدمت احمد نورالهی هم با سرعت 

محرومیت طارمی می گذشت. 
 شما ببینید دنیا داره کجا میره که یه بچه 
هیجده ســاله مثل دنوناروما واسه میلان 

صدوهیجده ساله ناز می کنه!
 من اگه پوگبا هم میشدم همه دنبال روزبه 

چشمی بودن!
  جواد خیابانی اگه مجسمه خودشو تو سر 

پل ذهاب نسازه، ول نمی کنه.
  فوتبال ایران اینجوریه که ناجوانمردانه 
میریزن سر بازیکن که چرا بازی جوانمردانه 

رو رعایت نکردی.
  با شنیدن خبر فسخ بیت سعید فقط یاد 
اون دوستمون افتادم که اول فصل ترکیب 
کیسه رو چیده بود بیت سعیدو نوشته بود: 

.»HBS7«
 جالب اینجاســت که حسن بیت سعید 
بدون این که یک گل هم تو نیم فصل برای 
استقلال بزنه، خودش درخواست جدایی 

داده!
 کاش روند زندگی من هم مثل پرسپولیس 

بود نه سیاه جامگان!
 دلم واسه رفتارها و مصاحبه های عجیب 
منصوریان تنگ شده!  با سرعت نور فراموش 
شد بعد از افتضاحاتی که تو استقلال به بار 

آورد.
 عکس توییت: وضــع خدمت نورالهی؛ 

ریپیت میشه!

مازیار ناظمی در گفت وگو با »شهروند« مطرح کرد

راه اندازی سامانه هواداری در بسکتبال


